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PROTOKÓŁ 

LXXVII Sesji Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 31 stycznia 2024 r. 

LXXVII Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich. 

Trwała od godz. 14:00 do godz. 17:00. 

Na ogólną liczbę 21 radnych, obecnych było 21 radnych, co stanowi kworum, przy którym 

Rada Miejska może obradować i podejmować prawomocne decyzje. 

Sesję prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela Puzik. 

Zapis audio i video sesji zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. 

z 2019 r. poz. 506), dostępny jest w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej 

Gminy Strzelce Opolskie pod linkiem: 

http://bip.strzelceopolskie.pl/rada_miejska/sesje_rady_miejskiej.htm 
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Otwarcie obrad LXXVII sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram obrady LXXVII Sesji Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich. Informuję, iż obrady Rady Miejskiej są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Na początku jak zawsze bardzo proszę, aby 

wszyscy radni, chcący zabrać głos podczas sesji, podchodzili do mikrofonów, ponieważ 

mówienie z dala od mikrofonu nie jest słyszalne w transmisji obrad, ani nie zostanie 

odnotowane do protokołu. Witam wszystkich zgromadzonych na dzisiejszej sesji: Burmistrza, 

zastępców, szanownych radnych oraz pracowników. 

Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Na podstawie listy obecności1 stwierdzam prawomocność 

obrad. Na sali jest 21 radnych, co stanowi kworum. Teraz bardzo proszę o potwierdzenie swojej 

obecności na tabletach. Proszę o potwierdzenie Kworum. 

 
1 Lista obecności. 
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Szanowni Państwo, porządek obrad wraz z projektami uchwał na dzisiejszą sesję otrzymaliście 

w dniu 24 stycznia 2024 r. Dzisiaj zgodnie z zapowiedzią zostały przekazane projekty uchwał 

w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr LXXV/617/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich 

z dnia 20 grudnia 2023 roku w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 

2024 r. – druk H, w sprawie zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce 

Opolskie na lata 2024 – 2027 przyjętą Uchwałą Nr LXXV/616/2023 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 20 grudnia 2023 r.– druk I, zostały Państwu przedłożone w dniu 

dzisiejszym i udostępnione w aplikacji eSesja. Czy są jakieś pytania i uwagi do porządku 

obrad? Jeśli nie ma żadnych uwag, to przechodzimy do realizacji porządku obrad2. 

Podjęcie uchwał w sprawach:  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu 

posiedzenia – podjęcia uchwał w sprawach: 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Strzeleckiego Parku Przemysłowego w Brzezinie – druk A;3 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Strzeleckiego Parku Przemysłowego 

w Brzezinie – druk A. Projekt uchwały przedstawi Magdalena Wolańska – architekt miejski. 

Magdalena Wolańska przedstawiła radnym w/w projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy pana Henryka Skowronka. 

Pan Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię w/w komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku A? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

 
2 Porządek obrad. 
3 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Strzeleckiego 

Parku Przemysłowego w Brzezinie. 
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Stwierdzam, że Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Strzeleckiego Parku Przemysłowego w Brzezinie została przyjęta przy 20 

głosach „za”, braku „przeciw” i „wstrzymujących się”.4 

Radna Agnieszka Knopik zagłosowała „za” wyrażając swoje stanowisko ustnie do mikrofonu. 

Uchwała została oznaczona pod nr LXXVII/626/20245 

w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Strzelce Opolskie i aktualności 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na 

obszarze gminy Strzelce Opolskie – druk B;6 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie aktualności 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Strzelce 

Opolskie i aktualności miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

obowiązujących na obszarze gminy Strzelce Opolskie – druk B. Projekt uchwały przedstawi 

Magdalena Wolańska – architekt miejski. 

Magdalena Wolańska przedstawiła radnym w/w projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy pana Henryka Skowronka. 

Pan Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię w/w komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Radny Jan Chabraszewski nawiązał do spadku ilości pozwoleń budowlanych. Zapytał czy była 

brana pod uwagę zmiana prawa budowlanego, tzn., że w przypadku budowy domków 

jednorodzinnych nie ma potrzeby wydawania pozwolenia na budowę. Pani Architekt 

poinformowała, że takie budowy muszą zostać zgłoszone. A ten fakt został wzięty pod uwagę. 

 
4 Wynik głosowania. 
5 Uchwała Nr LXXVII/626/2024 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 31 stycznia 2024 r. w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Strzeleckiego Parku Przemysłowego 

w Brzezinie. 
6 Projekt uchwały w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Strzelce Opolskie i aktualności miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego obowiązujących 

na obszarze gminy Strzelce Opolskie. 
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Kolejno zapytał o ważność planów miejscowych. Architekt udzieliła odpowiedzi, że zmiany 

ustaw spowodowały w niektórych planach częściowe unieważnienie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - Jeśli nie ma więcej pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku B? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Strzelce Opolskie i aktualności miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na obszarze gminy Strzelce Opolskie 

została przyjęta przy 21 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”.7 

Uchwała została oznaczona pod nr LXXVII/627/20248 

w sprawie rozwiązania Zespołu Placówek Oświatowych w Kalinowicach – 

druk C;9 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie rozwiązania 

Zespołu Placówek Oświatowych w Kalinowicach – druk C. Projekt uchwały przedstawi 

Marzenna Staroszczyk dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty. 

Marzenna Staroszczyk przedstawiła radnym w/w projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Poproszę pana Bogusława Fariona o opinię Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu. 

Pan Bogusław Farion przedstawił pozytywną opinię w/w komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku C? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

 
7 Wynik głosowania. 
8 Uchwała Nr LXXVII/627/2024 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 31 stycznia 2024 r. sprawie 

aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Strzelce Opolskie 

i aktualności miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na obszarze gminy Strzelce 

Opolskie. 
9  Projekt uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Placówek Oświatowych w Kalinowicach. 



 Protokół  z LXXVII Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 31 stycznia 2024 r. 

 

6 
 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie rozwiązania Zespołu Placówek Oświatowych 

w Kalinowicach została przyjęta przy 18 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 3 głosy 

„wstrzymujące się”.10 

Uchwała została oznaczona pod nr LXXVII/628/202411 

w sprawie zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej 

w Kalinowicach – druk D;12 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Kalinowicach - druk D. Projekt uchwały 

przedstawi pani Marzenna Staroszczyk dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty. 

Pani Marzenna Staroszczyk przedstawiła radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę pana Bogusława Fariona o opinię Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu. 

Pan Bogusław Farion przedstawił pozytywną opinię w/w komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Radny Marek Zarębski zapytał o przedszkole, które tam się mieści? W związku z faktem 

likwidacji ZPO, co dzieje się z Publicznym Przedszkolem w Kalinowicach. Kto będzie 

dowodził tą placówką. Marzenna Staroszczyk poinformowała, że zgodnie z zapisami 

w projekcie uchwały likwidacja nastąpi od 1 września br. Wyjaśniła, że Przedszkole Publiczne 

w Kalinowicach jest samodzielną jednostką organizacyjną niezależną od istniejącej ZPO. 

Radny nawiązał jeszcze do kosztów, jakie gmina ponosi przy utrzymaniu tego budynku. Jednak 

dyrektor poinformowała, że w momencie kiedy jest tam tylko przedszkole, to koszty 

utrzymania są mniejsze, ponieważ tylko część budynku jest użytkowana. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku D? Proszę 

 
10 Wynik głosowania. 
11 Uchwała Nr LXXVII/628/2024 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 31 stycznia 2024 r. w sprawie 

rozwiązania Zespołu Placówek Oświatowych w Kalinowicach. 
12 Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Kalinowicach. 
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o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej 

w Kalinowicach została przyjęta przy 17 głosach „za”, 1 głos „przeciw” i 3 głosy 

„wstrzymujące się”.13 

Uchwała została oznaczona pod nr LXXVII/629/202414 

w sprawie udzielenia dotacji celowej na realizację zadania w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków – druk E;15 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie udzielenia 

dotacji celowej na realizację zadania w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków – 

druk E. Projekt uchwały przedstawi Henryk Czempiel – kierownik referatu spraw społecznych 

i promocji. 

Henryk Czempiel przedstawił radnym w/w projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę panią Agnieszkę Knopik o opinię Komisji Budżetu 

i Finansów. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę pana Henryka Skowronka o opinię Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy. 

Pan Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię komisji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę pana Bogusława Fariona o opinię Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu. 

Pan Bogusław Farion przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję.  

 
13 Wynik głosowania. 
14 Uchwała Nr LXXVII/629/2024 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 31 stycznia 2024 r. w sprawie 

zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Kalinowicach. 
15 Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na realizację zadania w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków. 
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Radny Jan Chabraszewski podzielił się swoją wątpliwością dot. wydatkowania pieniędzy na 

obiekt, który nie należy do gminy, ponieważ został niedawno sprzedany. Powodem sprzedaży 

było zbyt kosztowne utrzymanie obiektu, a teraz jest zamiar przeznaczenia ponad 120 tys. 

Zapytał, dlaczego nieruchomość została sprzedana, wtedy gmina mogłaby samodzielnie 

wystąpić o środki. Radny Henryk Skowronek podkreślił, że komisja, której przewodniczy, od 

samego początku uczestniczyła przy sprzedaży tej nieruchomości. Przyznał, że sprzedany 

obiekt jest w dobrych rękach. Pani sołtys również potwierdza, że współpraca nowych 

właścicieli pałacu z społeczeństwem lokalnym przebiega wzorowo z obopólną korzyścią. 

Między innymi dowodem na to był zorganizowany w pałacu jarmark świąteczny. Pani Maria 

Feliniak wspomniała, że ustawa o ochronie zabytków nakazuje dbać o zabytki. Rządowy 

program ochrony zabytków był skierowany po raz pierwszy do gmin, czyli to gminy mogły 

wnioskować o dotacje. Poinformowała, że niestety nie udało się otrzymać dotacji na remont 

sali Rady Miejskiej w Ratuszu. Firma (właściciel pałacyku w Błotnicy Strzeleckiej) złożyła 

wniosek za pośrednictwem gminy na remont, w związku z tym dotacja jest realizowana za 

pośrednictwem gminy. Pałac ma być dostępny dla lokalnej społeczności. Przypomniała, że ze 

sprzedaży otrzymaliśmy 2,5 miliona, a dokładamy do tego zabytku tylko 128 tyś. Czy pałac nie 

zasługuje na tą dotację? Decyzja o przyznaniu dotacji to dopiero pierwszy krok, ponieważ 

nieruchomość wymaga ogromnych nakładów finansowych. Burmistrz Tadeusz Goc zaznaczył, 

że jeżeli gmina się nie dołoży, to cała dotacja przepadnie. Radny Jan Chabraszewski zapytał, 

co się stanie jeśli władze się zmienią, czy ta wspaniała współpraca ze społecznością lokalną się 

nie zmieni? Burmistrz zaznaczył, że możliwości samorządu są dosyć ograniczone, ten 

specyficzny program łączy pieniądze publiczne z pieniędzmi samorządowymi. Podmiot 

prywatny nie mógłby indywidualnie starać się o pieniądze, musi to być we współpracy z gminą. 

Radny Piotr Pospiszyl zapytał, jaka była kwota w planach budżetowych na ten rok jeśli chodzi 

o zabytki i ile jest zabytków i jakie są na to przeznaczone kwoty. Burmistrz Maria Feliniak 

przypomniała, że niedawno był uchwalony gminny program opieki nad zabytkami. Pani 

Wolańska wyjaśniła, że gminna ewidencja zabytków jest w BIPie. To jest wykaz zabytków, 

które podlegają ochronie. Radny Andrzej Porębny wyraził swoje zaniepokojenie faktem, że te 

środki, które zostaną przeznaczone na ten projekt nie będzie dawał korzyści społeczności, bo 

to nie jest obiekt użyteczności publicznej. Przypomniał, że w poprzednich latach dotowane były 

mniejsze projekty, ale społeczeństwo mogło z nich korzystać, a w tym konkretnym przypadku 

nie mamy żadnej pewności. Może być tak, że właściciel wyremontuje obiekt za pieniądze 

gminne, a później sprzeda. Dodatkowo gmina boryka się ciągle z problemem finansowym, 
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kiedy chcieliśmy w budżecie na coś przeznaczyć środki to koniecznym było wskazanie źródła 

finansów. Przytoczył również temat nieświecących latarni. Burmistrz Maria Feliniak 

powiedziała, że gdyby dotacja była na drogi, przekazalibyśmy środki na drogi. Jeśli nie 

przekażemy tych środków na pałac w Błotnicy Strzeleckiej to jest to świadoma rezygnacja 

z 360 tys. złotych. Zaznaczyła, że został złożony wniosek na remont Sali Rady Miejskiej 

i Ratusza i to byłoby korzystniejsze dla urzędu. Ale to jest konkurs i wygrał pałac w Błotnicy 

Strzeleckiej. Burmistrz Goc powtórzył, że gmina złożyła 10 wniosków, m. in. most w Kadłubie, 

Browar, Szkoła w Grodzisku. Zaznaczył, że zasady konkursu są jasne i z nimi nie dyskutujemy. 

Radny Bogusław Farion przypomniał, że należałoby dbać o dane nam dziedzictwo. Przytoczył 

przykład pałacu w Izbicku, który jest wspierany przez lokalną społeczność i gminę, nie 

zwracając uwagi na to, że właścicielem jest prywatna osoba. W Strzelcach Opolskich zamek 

jest ruiną, właściciel odrestaurował nieruchomość w Olszowej. Również w Żyrowej zamek 

został odrestaurowany, co wymagało ogromu pieniędzy i pracy. Zaznaczył, że radni i władze 

powinni dbać o finanse gminy, ale jednak pałac w Błotnicy powinien odzyskać swój dawny 

blask. Zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji. Radna Zofia Habasz zaproponowała 

głosowanie nad uchwałą. Potwierdziła słowa właścicielki pałacu, że będzie współpracować ze 

społeczeństwem lokalnym. Zagłosuje za, ponieważ o zabytki należy dbać. Radny Andrzej 

Porębny zapytał co by się stało gdyby przeszły wszystkie złożone wnioski (10) i czy gmina 

dołożyłaby po 30 procent do każdego wniosku. Zaznaczył, że mamy bardzo dużo pięknych 

obiektów i wszystkie były wyremontowane ze środków finansowych właściciela. Radny Marek 

Zarębski zapytał kierownika Henryka Czempiela o termin rozstrzygnięcia konkursu. Pan 

kierownik poinformował, że to był październik. Radny podsumował, że był czas aby ująć to 

w planie budżetowym. Czy była jakaś kwota maksymalna, bo gdyby firma złożyła wniosek na 

2 miliony, to czy zgodzilibyśmy się na to? Pani Feliniak wspominała o tych wnioskach na 

komisjach, ale nie informowała o wkładzie własnym. Ostatnie jego pytanie dotyczyło, czy jest 

termin podjęcia tej uchwały, czy można podjąć decyzję np. za miesiąc. Pani Maria Feliniak 

wyjaśniła, że takiego programu rządowego ochrony zabytków nie było do tej pory. 98 % jest 

z rządowego programu a 2% z budżetu gminy. Analizując uwarunkowania, wnioski miały mieć 

szanse powodzenia. Byłam pewna, że zostanie wytypowany projekt remontu mostu w Kadłubie 

albo otrzymamy pieniądze na remont Sali Rady Miejskiej. Promesa wstępna została nam 

przekazana 4 października, musieliśmy naszą uchwałę zmienić, wystąpić do urzędu ochrony 

konsumentów, musieliśmy sprawdzić, czy ta firma dostała już wcześniej pomoc publiczną. A 

procedura budżetowa rozpoczęła się we wrześniu i nie wiedzieliśmy czy to się zepnie. Nigdy 
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nie było udzielanej dotacji na 2 lata, wszystkie były do tej pory na 1 rok. Nawet musiało zostać 

to skonsultowane z Regionalną Izbą Obrachunkową. No i ostatnie pytanie skąd wziąć 

pieniądze. Pan skarbnik znalazł, pożyczył z różnych rozdziałów. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli dyskusja się już skończyła, to przechodzimy do 

głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku 

E? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się 

od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej na realizację zadania w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków została przyjęta przy 16 głosach „za”, 4 głosów 

„przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”.16 

Uchwała została oznaczona pod nr LXXVII/630/202417 

w sprawie zmieniającej uchwałę nr LII/419/2022 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 25 maja 2022 r. w sprawie wprowadzenia 

i ustalenia wysokości opłat targowych oraz zarządzenia jej poboru w drodze 

inkasa– druk F;18 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zmieniającej 

uchwałę nr LII/419/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 maja 2022 r. 

w sprawie wprowadzenia i ustalenia wysokości opłat targowych oraz zarządzenia jej poboru 

w drodze inkasa – druk F. Projekt uchwały przedstawi pani Ewa Hałek – dyrektor Gminnego 

Zarządu Mienia Komunalnego. 

Pani Ewa Hałek przedstawiła radnym w/w projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę panią Danutę Foryt o opinię Komisji Gospodarki 

i Rozwoju. 

Pani Danuta Foryt przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

 
16 Wynik głosowania. 
17 Uchwała Nr LXXVII/630/2024 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 31 stycznia 2024 r. w sprawie 

udzielenia dotacji celowej na realizację zadania w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 
18 Projekt uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę nr LII/419/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 

25 maja 2022 r. w sprawie wprowadzenia i ustalenia wysokości opłat targowych oraz zarządzenia jej poboru 

w drodze inkasa 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę pana Henryka Skowronka o opinię Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy. 

Pan Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję.  

Radny Jan Chabraszewski zapytał o zapis w uchwale, jest informacja, że stawka nie może 

przekraczać 1096,39 zł. dziennie, a uchwała powinna zawierać konkretną kwotę. Zaznaczył, że 

uchwała nie jest doprecyzowana. Pani Ewa Hałek poinformowała, że to jest tylko zmiana 

uchwały w jednym punkcie, w związku z czym tylko ten zapis zostaje zmieniony, a reszta 

zostaje bez zmian. Radny Marek Zarębski również zapytał, czy pozostałe części się nie 

zmieniają wyliczając, jaka jest całodzienna opłata. Przekazał, że handlujący nadal krytykują. 

W ostatnim czasie plac targowy nie był przygotowany, tam była ślizgawka, było 

niebezpiecznie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma więcej pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku F? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zmieniającej uchwałę nr LII/419/2022 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 25 maja 2022 r. w sprawie wprowadzenia i ustalenia wysokości 

opłat targowych oraz zarządzenia jej poboru w drodze inkasa została przyjęta przy 20 głosach 

„za”, braku „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”.19 

Uchwała została oznaczona pod nr LXXVII/631/202320 

 
19 Wynik głosowania. 
20 Uchwała Nr LXXVII/631/2024 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 31 stycznia 2024 r. w sprawie 

zmieniającej uchwałę nr LII/419/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 25 maja 2022 r. w sprawie 

wprowadzenia i ustalenia wysokości opłat targowych oraz zarządzenia jej poboru w drodze inkasa  
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w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

nieograniczonego nieruchomości gminnej położonej w Strzelcach Opolskich 

– druk G;21 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieograniczonego nieruchomości gminnej położonej 

w Strzelcach Opolskich – druk G. . Projekt uchwały przedstawi pani Ewa Hałek – dyrektor 

Gminnego Zarządu Mienia Komunalnego. 

Pani Ewa Hałek przedstawiła radnym w/w projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę pana Henryka Skowronka o opinię Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy. 

Pan Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku G? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

nieograniczonego nieruchomości gminnej położonej w Strzelcach Opolskich została przyjęta 

przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”.22 

Uchwała została oznaczona pod nr LXXVII/632/202423 

w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr LXXV/617/2023 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 20 grudnia 2023 roku w sprawie uchwały 

budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2024 r. – druk H;24 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zmieniającej 

Uchwałę Nr LXXV/617/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 20 grudnia 2023 

 
21 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieograniczonego nieruchomości 

gminnej położonej w Strzelcach Opolskich. 
22 Wynik głosowania. 
23 Uchwała Nr LXXVII/632/2024 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 31 stycznia 2024 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieograniczonego nieruchomości gminnej położonej 

w Strzelcach Opolskich. 
24 Projekt uchwały w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr LXXV/617/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich 

z dnia 20 grudnia 2023 roku w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2024 r. 
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roku w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2024 r.  – druk H. Projekt 

uchwały przedstawi pan Piotr Szuba skarbnik gminy. 

Pan Piotr Szuba przedstawił radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę panią Agnieszkę Knopik o opinię Komisji Budżetu i 

Finansów. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku H? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr LXXV/617/2023 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 20 grudnia 2023 roku w sprawie uchwały budżetowej Gminy 

Strzelce Opolskie na 2024 r. została przyjęta przy 19 głosach „za”, 2 głosach „przeciw” i  braku 

„wstrzymujących się”.25 

Uchwała została oznaczona pod nr LXXVI/633/202426 

sprawie zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce 

Opolskie na lata 2024 – 2027 przyjętą Uchwałą Nr LXXV/616/2023 Rady 

Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 20 grudnia 2023 r. – druk I;27 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały sprawie zmieniającej 

Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2024 – 2027 przyjętą 

Uchwałą Nr LXXV/616/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 20 grudnia 2023 r. 

– druk I. Projekt uchwały przedstawi pan Piotr Szuba skarbnik gminy. 

Pan Piotr Szuba przedstawił radnym projekt uchwały. 

 
25 Wynik głosowania. 
26 Uchwała Nr LXXVII/633/2024 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 31 stycznia 2024 r. w sprawie 

zmieniającej Uchwałę Nr LXXV/617/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 20 grudnia 2023 roku 

w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2024 r. 
27 Projekt uchwały sprawie zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2024 

– 2027 przyjętą Uchwałą Nr LXXV/616/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 20 grudnia 2023 r. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę panią Agnieszkę Knopik o opinię Komisji Budżetu 

i Finansów. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku I? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała sprawie zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy 

Strzelce Opolskie na lata 2024 – 2027 przyjętą Uchwałą Nr LXXV/616/2023 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 20 grudnia 2023 r. została przyjęta przy 16 głosach „za”, 3 

głosach „przeciw” i  2 głosach „wstrzymujących się”28 

Uchwała została oznaczona pod nr LXXVII/634/202429 

Przyjęcia sprawozdań z pracy stałych Komisji Rady Miejskiej za 

rok 202330 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia przyjęcia 

sprawozdań z pracy stałych Komisji Rady Miejskiej za rok 2023. Do biura obsługującego Radę 

Miejską wpłynęły już wszystkie sprawozdania z prac stałych Komisji Rady Miejskiej. Dziękuję 

przewodniczącym poszczególnych stałych Komisji Rady Miejskiej za złożenie sprawozdań. 

Dziękuję Radnym za zaangażowanie oraz całoroczną pracę w stałych Komisjach. 

Podsumowując dodam ponadto, że w 2023 r. odbyło się 14 Sesji Rady Miejskiej oraz 

7 Wspólnych posiedzeń Komisji stałych. Rada Miejska podjęła 129 uchwał, a radni złożyli 

podczas sesji łącznie 25 interpelacji, zapytań i wniosków. Dziękuję Radnym za współpracę 

w minionym roku. Czy są jakieś pytania do przedłożonych sprawozdań? 

Radny Marek Zarębski podkreślił, że był przewodniczącym Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

przez pierwsze 4 miesiące w roku. Ale niestety aktualny przewodniczący komisji tej informacji 

nie zamieścił. 

 
28 Wynik głosowania 
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Kto z Państwa Radnych jest za zatwierdzeniem sprawozdań Komisji stałych Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich za rok 2023? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. 

Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że sprawozdań z pracy stałych Komisji Rady Miejskiej za rok 2023 zostały 

przyjęte przy 20 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się”.31 

Sprawozdania z posiedzeń Komisji stałych za 2023 rok będą umieszczone w aplikacji eSesja 

i Biuletynie Informacji Publicznej gminy. 

Przyjęcie protokołów z LXXV i LXXVI sesji Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do punktu przyjęcia 

protokołu z LXXV i LXXVI Sesji Rady Miejskiej. Czy są jakieś uwagi i pytania do 

protokołów? Jeśli nie ma uwag, to stwierdzam przyjęcie protokołów z LXXV i LXXVI sesji 

Rady Miejskiej. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Zgodnie z ostatnimi ustaleniami w eSesji zostało 

umieszczone sprawozdanie z działalności obejmujące. Proszę panią burmistrz o przedstawienie 

sprawozdania z ostatniego tygodnia.32 

Pani Maria Feliniak przedstawiła radnym sprawozdanie z działalności w okresie między 

sesjami. 

Pytania do Sprawozdania Burmistrza 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy Państwo Radni mają pytania, uwagi? Nie widzę. 

Wnioski, sprawy różne 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – wnioski 

i sprawy różne. 

Pan Tadeusz Urbaniak zabrał głos. Poinformował, że w lutym odchodzi na emeryturę 

i podziękował wszystkim za współpracę. 

 
29 Uchwała Nr LXXVII/634/2024 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 31 stycznia 2024 r. w sprawie 

zmieniającej Uchwałę Nr LXXV/617/2023 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 20 grudnia 2023 roku 

w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2024 r. 
30 Plany pracy komisji stałych na 2024 rok 
31 Wynik głosowania. 
32 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 
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Kolejno głos zabrał radny Arnold Kozioł, który odczytał tekst protestu rolników. Następnie 

udzielono głosu Agnieszce Knopik, która pochwaliła się organizacją spotkania świątecznego 

dla seniorów. Zakomunikowała, że to już jest ostatnia kadencja jako sołtys i jako radna. 

Podziękowała wszystkim za współpracę. 

Radny Marek Zarębski zabrał głos opisując fatalną sytuację na ulicach i chodnikach, efekty 

zimy są straszne, jest ślisko i zalega dużo śniegu. Na targowisku było lodowisko. Dlaczego 

oszczędza się na bezpieczeństwie. Kolejno wspomniał o oświetleniu. Przed świętami 

zmieniono zasady oświetlenia. Nikt nie wie w jakich godzinach świecą latarnie. Jako trzeci 

temat to sprawa największego strzeleckiego przedsiębiorcy. Na spotkaniu zarzucał pod adresem 

gminy wielkie zastrzeżenia. Przedsiębiorca poinformował, że zakupił nieruchomość, do której 

nie ma dojazdu. Ostatnią sprawą poruszoną przez radnego, to spotkanie opłatkowe w sołectwie 

Mokre Łany. Na spotkanie przyszło zaledwie parę osób, sołtys nie rozgłosił tej informacji, 

w związku z czym nie wyszło to ani w połowie tak, jak było w Szczepanku. 

Pani Feliniak zobowiązała kierownika referatu rolnictwa, aby skutecznie ściągać takie 

informacje, o jakich mówiła sołtys Szczepanka. Kolejno nawiązała do tematu odśnieżania ulic 

i chodników. Powiedziała, że nawet gdyby było więcej pieniędzy i więcej sprzętu na 

odśnieżanie, to jednak przy takiej pogodzie, nie dalibyśmy rady. Ale mimo wszystko 

targowisko powinno zostać albo zamknięte, albo przygotowane do handlu. W temacie 

oświetlenia to postaraliśmy, aby w czasie świątecznym było oświetlenie, zgodnie z waszą 

prośbą. A teraz będziemy zmieniać godziny włączenia światła na ulicach. Od 24 do 4 rana nie 

będzie oświetlenia. A w sprawie przedsiębiorcy, to jednak nie do końca jest tak jak sam 

przedsiębiorca przedstawił. Włączył się do dyskusji Burmistrz Józef Kampa, który wyjaśnił, że 

na terenie należącym do przedsiębiorcy jest las, w związku z czym lasy państwowe nie 

zezwalają na poprowadzenie tam drogi. Ale gmina próbuje pomóc, aby przeprowadzić drogę 

(ok. 200 m) po terenie gminnym, przylegającym do nieruchomości przedsiębiorcy. Na koniec 

głos zabrał Burmistrz Goc odpowiadając radnemu, że zarzuty przedsiębiorcy pod adresem 

gminy są bezpodstawne, zarząd lasów państwowych nie zezwolił na drogę a gmina szuka 

rozwiązania by doprowadzić drogę na swojej działce. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych z poprzedniej sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 

odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. W czasie od ostatniej sesji nie wpłynęły 

wnioski i interpelacje.  
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Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 

interpelacje i zapytania radnych. Czy ktoś z państwa chce złożyć interpelację lub zapytanie, 

proszę o przygotowanie ich na piśmie33. 

Sprawy organizacyjne Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Przechodzimy do punktu sprawy organizacyjne Rady 

Miejskiej. W tym roku wyjątkowo składamy dwa razy oświadczenie majątkowe. Jedno jak co 

roku na dzień 30 kwietnia, a drugie na zakończenie kadencji. Dziś zostały rozdane druki 

oświadczeń wraz z informacją, które mają zostać złożone na moje ręce na dzień 29 lutego br. 

W związku z zakończeniem kadencji zapraszam wszystkich radnych do zrobienia 

indywidualnego zdjęcia w studio Hexa w terminie do 16 lutego. Chciałabym również 

podziękować radnym, którzy dołożyli się do licytacji tortu Wielkiej Orkiestry Świątecznej 

Pomocy. PIT-y będą do odbioru do poniedziałku. Otwieram dyskusję. 

 

Ustalenie daty następnej sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Ustalam termin kolejnej, LXXVIII sesji Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich na 28 lutego 2024 roku o godz. 14.00. 

Zamknięcie obrad LXXVII sesji Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Zamykam obrady LXXVII Sesji Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich. 

Zamknięcia obrad LXXVII sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela 

Puzik. 

Przewodniczyła: Gabriela Puzik 

Protokół sporządziła: Bernadetta Tacica 

Sprawdziła: Magdalena Żelazna 

 
33 Interpelacja radnego. 


